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Åpning og hilsningstaler 

 

Tinget ble åpnet med en oppvisning av to av Tromsø Turnforening sine RG rekrutter.  

 

Kretsleder i Troms, Jørn Nordeng, åpnet tinget og ønsket velkommen til Tromsø. Han ga 

deretter ordet til fungerende ordfører i Troms, Elisabeth Steen, som fortalte om fylket og 

ønsket velkommen til byen. 

 

President Stig Nilssen innledet med noen ord om hva som har skjedd siden sist. Han 

oppfordret til tingforhandlinger preget av gjensidig respekt og en konstruktiv atmosfære. 

Forbundstinget er en møteplass der man kan knytte nye kontakter, utveksle ideer og få 

inspirasjon til å stå på videre.  

 

Ett minutts stillhet for å hedre de som har gått bort i perioden. 

 

 

SAK 1  Godkjenning av de fremmøtte representanter 

Det var 121 fremmøtte representanter. Det gir 2/3 dels flertall ved 81 stemmer og 

alminnelig flertall ved 61 stemmer. 

 

Forbundsstyret foreslo at ansatte får talerett i saker som angår dem. 

 

 

Vedtak: De fremmøtte representanter ble enstemmig godkjent. Ansatte fikk 

talerett i saker som angår dem. 

 

 

SAK 2 a) Godkjenning av innkallingen 

 

Vedtak: Innkallingen ble enstemmig godkjent. 

 

 

SAK 2 b) Godkjenning av sakslisten 

 

Vedtak: Sakslisten ble enstemmig godkjent. 

 

 

SAK 2 c)  Godkjenning av forretningsorden 

 

Vedtak: Forretningsorden ble enstemmig godkjent som foreslått. 

 

 

SAK 3 a) Valg av dirigenter 

Forbundsstyret foreslo Brit Øiesvold fra Bodø og Omegn IL Turn og Stig Rønne fra 

Trondhjems Turnforening som dirigenter. 

 

Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

SAK 3 b) Valg av sekretærer 

Forbundsstyret foreslo forbundsadministrasjonen v/Hermod Buttedahl, Ole Kristian Heien 

Storsve, Siv Kleiberg og Marianne N. Eikeland 

 

Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 
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SAK 3 c) Valg av 2 representanter til å underskrive protokollen 

Forbundsstyret foreslo Janne Elin Alsaker og Terje Nygaard til å underskrive protokollen. 

 

Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

SAK 3 d) Valg av minst to representanter til redaksjonskomite 

Forbundsstyret foreslo Rune Reinertsen, kretsleder Vest-Agder, Torsten Bjørkgård, 

Buskerud, og Wenche Havnås, kretsleder Vestfold. 

 

Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

SAK 3 e) Valg av to representanter til reiseutgiftsfordelingskomité 

Forbundsstyret foreslo forbundsadministrasjonen v/Torkell Seppola og Lise Mandal. 

 

Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

SAK 3 f) Valg av minst 3 representanter til tellekorps 

Forbundsstyret foreslo Anniken Mellegaard, leder av lovkomiteen, Ingunn Thorsen, leder 

av kontrollkomiteen, Nina Fjellet, Telemark, og Kjetil Folkvord, leder i teknisk komité 

troppsgymnastikk. 

 

Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt.  

 

 

SAK 4  Behandle årsberetninger for 2008 og 2009 

 

Dirigentene informerte om taletid og andre praktiske opplysninger. 

 

Stig Nilssen presenterte styrets årsberetning via bilder og film. I forhold til den utsendte 

teksten må det rettes opp på side 10, pkt 8, stryke ut ” og idrettstinget i Norges 

Idrettsforbund” da det ikke har vært Idrettsting i perioden. 

Stor aktivitet gjennom hele perioden; 

 

3 hovedsatsningsområder: basisidrett for barn og Ungdom, 62000 barn og unge i NGTF 

1. Idrettens grunnstige 2 er en oppfølger av Idrettens Grunnstige 1 

2. Tilrettelegging av anlegg. Basishallen er en realitet. 

3. Toppidrett turn menn.  

 

Flere innsatsområder. Sterk økning i eldre aldersgrupper, vi ønsker å øke satsingen på 

seniortrening. 

Møteplasser på tvers, convention, landsturnstevnet, kretsenes seminar.  

Det norske folk skal vite hva gymnastikk og turn er. TV2 Zebra hver uke. Forbundets 

hjemmeside har fått ny drakt. 

Mange gode resultater er oppnådd i konkurransegrenene, og Oppvisningstroppene har 

fått sin internasjonale FIG konkurranse hvor Norge bemerket seg positivt i 2009. 

Stevner, integrering, medaljer i Special Olympics 

Internasjonalt engasjement: Arrangert FIG Council, arbeidet med søknad om å arrangere 

gymnaestradaen 2015, søkt og fått arrangementsansvaret for VM i sportsdrill i august. 

 

Styrets beretning 2008-2009 

Ingen kommentarer 
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Beretning turn kvinner 2008-2009 

Ingen kommentarer 

 

 

Beretning turn menn 2008-2009 

Ingen kommentarer 

 

Beretning rytmisk gymnastikk 2008-2009 

Ingen kommentarer 

 

Beretning troppsgymnastikk 2008-2009 

Ingen kommentarer 

 

Beretning sportsdrill 2008-2009 

Ingen kommentarer 

 

Beretning gymnastikkhjul 2008-2009 

Ingen kommentarer 

 

Beretning Gymnastikk 2008-2009 

Ingen kommentar 

 

Beretning gymnastikk voksne 2008-2009 

# 90 Tone Røksund, Tasta Turn: integrering, 3 lag som har fått støtte, føye til hvilke lag i 

både 2008/2009 

 

# 141 Kjell Lars Andreassen, NTV; senior trening, registrerer at det har gått kurs, gått på 

det selv, eier NGTF kursproduktet, eller kan hvem som helst ha disse kursene. Hvorfor er 

det ikke en komité? Etterlyser treningstilbud for voksne menn.  

 

# 110 Jette Anholt, Hof IL Turn; integrering, har gruppe for psykisk utviklingshemmede. 

Stevne Hoff Sol som burde vært med i årsberetningen. 

 

# 1 Stig Nilssen, president; svar til 141, seniorprosjektet er ikke beskyttet, ikke komité 

fordi det er mer hensiktsmessig at konsulenter oppretter arbeidsgrupper ved behov. 

 

Beretning barn og ungdom 2008-2009 

# 40 Trude Riple, Laksevåg Turn og IL; På side 42 står det om en spørreundersøkelse. 

Det burde være informasjon om svarprosent, og hvem har fått undersøkelsen? 

 

#150 Marianne Eikeland. Verktøyet som ble brukt var ”Refleks”, og den elektroniske 

undersøkelsen ble sendt til alle lisensierte trenere som hadde oppgitt e-post adresse. Det 

var en svarprosent på ca. 10%, noe som anses som ganske høyt på slike typer 

undersøkelser. Det skal være en oppfølging på denne. Man kunne sikkert sendt melding 

til alle, men denne gikk direkte til trenere 

 

Beretning utdanning 2008-2009 

Ingen kommentar 

 

Beretning utstyr og anlegg 2008-2009 

Ingen kommentar 

 

 

Vedtak: Årsberetningene er enstemmig godkjent. 
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SAK 5  Behandle styrets økonomiske beretninger og reviderte regnskaper 

Forbundsstyret foreslår følgende disponering av den frie andelen av årets overskudd: 

Under forutsetning av at NGTF tildeles World Gymnaestrada-2015 kan kr. 

383.152,95 disponeres som startkapital til organiseringen av prosjektet. Dersom 

NGTF ikke får tildelt WG-2015, legges dette overskuddet inn i den frie 

egenkapitalen.  

 

 

# 142 Øisten Leren, generalsekretær; presenterte regnskap og beretninger. 

I tillegg til utsendte forslag i saksdokumentet foreslår forbundsstyret følgende: 

”Forbundsstyret foreslår følgende disponering av det overskytende beløpet fra 

konkurranselisensen 2009: 

Kr. 411.136 fordeles av forbundsstyret som tilskudd til den ordinære aktiviteten 

som er planlagt i konkurransegrenene og konsepter som omfattes av 

konkurranselisensordningen. 

 

# 141 Kjell Lars Andreassen, NTV; forslaget høres fornuftig ut, men fondet på 500.000 

høres lite ut. 

 

# 7 Leif Smaaland, kretsleder Buskerud; forslaget er nytt i forhold til det utsendte 

materialet. Midlene bør gå tilbake til aktivitetene, men ikke bare til 

konkurranseaktiviteten. Det betyr at hele turnfamilien bør nyte godt av et overskudd.  

 

# 142 Øistein Leren, generalsekretær; Forslaget vedrørende fondets størrelse og 

disponering av overskudd gjelder historie, dvs overskudd 2009, og skaper ikke presedens 

for videre tildeling. Forslaget bygger videre på at overskuddet bør gå tilbake til dem som 

har betalt konkurranselisens.  

 

#139 Randi Pedersen, NKVT; Når er forrige tingperiode over? Og hvis forrige periode er 

over, kan man da vedta noe som gjelder perioden? 

 

# 128 Anniken Mellegaard, leder av lovkomiteen; Forbundstinget er NGTFs øverste 

myndighet, og kan dermed endre tidligere vedtak gjort av forbundsting. Det er ingen 

lovtekniske problemer med forslaget slik det foreligger. 

 

#7 Leif Smaaland, kretsleder Buskerud; har ingenting i mot at fondsbeløpet er som det 

er, det er delingsbeløpet som var spørsmålet.  

 

Fondsregnskap NKGV 2008 og 2009 

Ingen kommentarer 

 

Fondsregnskap Utøver og trenerfond 2008 og 2009 

Ingen kommentarer 

 

Kontrollkomiteens beretninger 2008 og 2009 

Ingen kommentarer 

 

2008 Resultatregnskap, balanse, noter, revisors beretninger 

Ingen kommentarer 

 

2009 Resultatregnskap, balanse, noter, revisors beretninger 

Ingen kommentarer  

 

Vedtak:  

Kr. 411.136 fordeles av forbundsstyret som tilskudd til den ordinære 

aktiviteten som er planlagt i konkurransegrenene og konsepter som 

omfattes av konkurranselisensordningen. Enstemmig vedtatt. 
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Under forutsetning av at NGTF tildeles World Gymnaestrada-2015 kan kr. 

383.152,95 disponeres som startkapital til organiseringen av prosjektet. 

Dersom NGTF ikke får tildelt WG-2015, legges dette overskuddet inn i den 

frie egenkapitalen. Enstemmig vedtatt. 

 

Tinget godkjente regnskapene for 2008 og 2009. Enstemmig vedtatt. 

 

 

SAK 6 A Behandle innkomne lovforslag: 

Forbundsstyret: Representasjon på forbundsting, endring  

 

Lovforslag fra styret 

Forbundsstyret foreslår følgende endringer i NGTFs lover: 

§ 11 Representasjon på forbundstinget 

Bokstav e og f strykes: 

e. Leder i sammenslutningen NKGV  

f. Leder i sammenslutningen NTV 

Bokstav g endres til å bli bokstav e. 

g. Revisor      

 

# 2 Veslemøy Viervoll, visepresident; presenterte forbundsstyrets forslag. Det har i de 

siste fire årene blitt brukt mye ressurser på å forsøke å finne en samarbeidsform som 

ivaretar våre veteranorganisasjoner. Det har vært arbeidet med å utarbeide en 

samarbeidsavtale som kunne avklare forholdene innenfor dagens lover, og hvor dagens 

uklare forhold knyttet til de to organisasjonenes statutter og lover skulle være avklart.  

 

# 141 Kjell Lars Andreassen, leder NTV; Ga et langt og detaljert historisk tilbakeblikk. 

Veteranene ville hjelpe turnsaken generelt ved å bidra til at de aktive turnerne kunne 

holde på så lenge som mulig.  

 

# 99 Hans Henrik Ødegaard-Jensen, Langesund IF Turn; NTV har stått for utarbeidelse 

av program for eldre menn. For å være medlem i NTV må man være medlem i en klubb, 

men man føler seg hjemme i NTV. Dersom NTV ikke hadde gitt tilbud, ville det ikke vært 

noe tilbud gjennom NGTF, og forbundet ville mistet disse medlemmene. Ønsker at 

forslaget ikke vedtas, men at det skal inngås et samarbeid mellom NGTF og NTV.  

 

Innlevert forslag: ”Forbundsstyret må inngå forhandlinger med NTV og NKGV 

om en samarbeidsavtale.” 

 

# 95 Harald Bjerkan, Trondhjems Turnforening; Ønsker at forbundsstyret trekker 

forslaget. Sekundært ønsker han at man stemmer nei til forslaget og arbeider videre med 

å få til en samarbeidsavtale. Og la det skje med ”gledelse”. 

 

#139 Randi Pedersen, NKGV; applauderer forrige innlegg. NKGV ivaretar eldre kvinners 

interesse for å drive med gymnastikk. Stor familie innen NGTF. Oppfordrer til å stemme 

imot forslaget. 

 

# 141 Kjell Lars Andreassen, leder NTV; Fortsatte på sitt historiske tilbakeblikk. NTV ble 

stiftet i 1919. NTV ble i 1921 opptatt i NGTF på lik linje med et lag. I henhold til NIFs 

lover fra 1995 kan NTV ikke lenger ansees som et lag. Man laget da nåværende 

representasjonsordning til tinget. NTV anbefaler tinget å stemme nei til forbundsstyrets 

forslag. 

 

# 21 Wenche Havnås, kretsleder Vestfold; Siden 2006 har det vært gjort forsøk på å få 

til et samarbeid, men dette har strandet. NGTF har laget seniorkonseptet som går på 

denne aldersgruppen, og har et ønske om å utdanne flere trenere til dette. Det er mange 



Forbundsting 2010 Side  7 Norges Gymnastikk- og Turnforbund   

veteraner som ønsker en større utfordring enn hva som gis i dagens tilbud. Anbefaler å 

stemme for forslaget. 

 

# 40 Trude Riple, Laksevåg Turn; Har stor respekt for det arbeidet begge 

veteranorganisasjonene gjør. Vi hadde ikke klart å arrangere alle stevnene uten deres 

hjelp. Forbundsstyrets forslag innebærer at NTV og NGTV fortsetter som organisasjoner, 

men de får ikke egen representasjonsrett på tinget. De kan imidlertid være representert 

som representanter fra sine lag på lik linje med alle andre. Laksevåg støtter forbundets 

forslag.  

 

# 99 Hans Henrik Ødegaard-Jensen, Langesund IF Turn; Greit at forbundet satser på 

seniortreninger, men rundt om er det svært få av de eldre som vil trene mot stevner. 

Spørsmålet er hvor mange klubber er det som vil satse på de få som vil trene mer for å 

komme på stevner. Det er disse dette gjelder spesielt, derfor avvis forslaget. 

 

# 105 May Tove Grytnes, Sørreisa Turn; Det er flott at vi har mange engasjerte 

veteraner. Her snakker vi om et lovforslag slik at vi ikke har to egne organisasjoner ved 

siden av NGTF. Vi ønsker ikke å ta bort noe, bare at de er representert på tinget slik som 

alle andre, nemlig gjennom et lag. Støtter forbundets forslag. 

 

#2 Veslemøy Viervoll, visepresident: trenger ikke si noe, fordi siste taler sa det hun ville 

si. 

 

# 95 Harald Bjerkan, Trondhjems Turnforening; Har fulgt forhandlingene tett, og det er 

ufattelig at man ikke har fått til en avtale. Refererte deler av innholdet i siste forslag til 

samarbeidsavtale, og synes det er uforståelig at man ikke kan enes om et tilsvarende 

innhold. 

 

#50 Randi Flem Ulvestad, Sykkylven IL Turngruppa; I vårt lag har vi aldri hatt veteran 

medlemmer, kanskje fordi det er litt ungt. Støtter seniorprosjektet som er kommet nå, 

har stor respekt for det veteranforeningene har gjort. Veteraner i M&R har representert i 

kretsen gjennom sitt lag, og ikke gjennom NTV og NKGV. Oppfordrer til å støtte 

forslaget. 

 

# 2 Veslemøy Viervoll, visepresident; Dette er en lovsak, og den må stå i samsvar med 

resten av organisasjonen. Det forslaget det ble referert til kom på bordet i november, og 

det har ikke lykkes oss å komme til enighet.  

 

 

Vedtak; Forslaget fra Ødegaard-Jensen, Langesund, falt mot to stemmer. 

 

Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble vedtatt mot tre stemmer. 

   

  

SAK 6 B Innkomne forslag: 

 

SAK 6 B 1) Njård IL, Turn og RG-gruppe: Evaluering av toppidrettssatsingen 

Njård IL, Turn og RG foreslår: 

”Styret i NGTF nedsetter en bredt sammensatt ekstern komité for å evaluere 

toppidrettssatsningen for turn menn. Komiteen skriver en rapport til forbundet innen 

1.12.2010. Rapporten skal offentliggjøres. Mandatet bestemmes av NGTF, men komiteen 

skal evaluere sportslige, økonomiske og administrative forhold. Landslagsutøvere, 

klubber og kretser skal inviteres til å komme med innspill til evalueringen.” 

 

Forbundsstyrets innstilling: 

Forbundsstyret støtter ikke forslaget om nedsetting av en ny komité for evaluering av 

toppidrettssatsningen.  
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Begrunnelse: 

Forbundsstyret mener at man i hele perioden har evaluert kontinuerlig både 

ressursinnsats, resultater og mulige forbedringsområder. Dette arbeidet har også blitt 

kommunisert med aktuelle lag i hele prosessen. I mai 2009 ble det opprettet en 

toppidrettsgruppe som allerede arbeider med alle forhold omkring satsningen. 

Toppidrettsgruppen som forestår dette arbeidet består av president Stig Nilssen som 

leder gruppen, styremedlem og representant fra Olympiatoppen Morten Bråten, 

landslagstrener Antti Palkola, konsulent Ole Kristian Storsve og leder i teknisk komité 

Harald Johnson.  

 

Toppidrettssatsningen innen NGTF har nå vært i drift i 4 år, og de sportslige resultatene 

begynner å vise seg. Det igangsatte evalueringsarbeidet som toppidrettsgruppen forestår 

mener forbundsstyret er viktig og riktig for å kunne vurdere alle sider ved det arbeidet 

som er gjort, og derigjennom kunne gjøre godt begrunnede valg for det videre arbeidet.  

 

 

# 75 Sverre Planke, Njård: 

Orienterte om bakgrunnen for forslaget. Njård er positiv til toppidrettssatsningen. 

Njård ønsker topp resultater for klubben og for landslaget. Klubben tror det vil være 

positivt med noen endringer i satsningen: 

1. Treningsopplegg og samlinger 

2. Skadeforebygging og helse 

3. Konkurranser og uttak 

4. Økonomi og kontrakter 

 

Njård ønsker en evaluering av satsningen for å få lagt fram og vurdert utøvernes og 

ledernes synspunkter. 

 

# 3 Morten Bråten, forbundsstyret: 

Orienterte om styrets innstilling og begrunnelse. 

 

# 107 Børge Johansen, Tromsø Turnforening: 

Tromsø Turnforening har også utøvere i satsningsgruppen. Vi stiller oss undrende til 

Njårds forslag og kommentarer. Det finnes mye informasjon på internettsiden til 

forbundet. Njård må ha sovet litt i timene for det finnes mye informasjon om dette. 

Vi støtter forbundsstyrets forslag. 

 

# 64 Britt Øye Hedges, Asker Turnforening: 

Jeg er RG-mamma og ny på tinget. Toppidrettssatsningen er veldig bra – for å få fram de 

gode. Det er en overføringseffekt til resten av lagene. Det er kompetanseoverføring det 

handler om, noe jeg ikke sett så mye til. De helt konkrete tingene man kunne tatt med 

seg videre: 

5. Utøvere i RG får lov til å være med på turn menns treningssamlinger/basistrening. 

6. Utdannelse av trenere 

7. Tilgang på støtteapparatet 

 

Bruker 150.000,- på å støtte datteren i hennes idrett pr. år. Ønsker å få litt mer effekt ut 

av de pengene. Det er ekskluderende for andre til å være med i toppidrett. Asker støtter 

Njårds forslag. Sette fokus på hvordan de andre klubbene kan nyte godt av dette. Det vil 

føre til mer og bedre aktivitet. 

 

# 80 Trine Groven, Stabekk Turnforening: 

Enig med representant # 64 fra Asker. 

På tinget i 2006 fremmet Asker at noen av de toppidrettsutøverne i de andre grenene 

burde få del av de konkrete punktene som Hedges nevner. Det ble nedstemt siden det 

var for tidlig i satsningen. Vi registrerer at vi fortsatt venter på denne spin-off effekten og 

kunne lære av de kloke grepene turn menn gjør. Det har overføringsverdi. Det er behov 
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for å se på hvilken måte dette kan komme de andre konkurransegrenene til gode. Tilføre 

noe til alle som driver med toppidrett. 

 

# 73 Siw Irene Nyhus, Kolbotn IL: 

Kolbotn er store på bredde når det gjelder RG. Meningen var at erfaringer og 

kunnskapsoverføringer skulle komme de andre grenene til gode. Det eneste som har 

vært er et toppidrettsseminar. Hvor troverdig er vi om vi ikke ønsker en ekstern 

evaluering? Man kan se seg blind om man evaluerer seg selv. Vi ønsker en åpenhet 

omkring dette og støtter med det Njårds forslag. 

 

# 79 Solveig Kvakestad, Ski IL: 

Under del 1 i langtidsplanen er lojalitet og likeverd nevnt. Det er riktig å forankre 

evalueringen i dette. Det må være åpen kommunikasjon og være mer informasjon enn 

det som ligger ute på forbundets internettside. 

Ski støtter Njårds forslag. 

 

# 76 Ann-Mari Steinsland, Oslo Turnforening: 

Toppidrettssatsningen har vært i drift i 4 år. Målet er 2016. Først i 2009 ble det inngått 

skriftlige avtaler med de involverte klubbene. I tillegg til dette har NGTF egne avtaler 

med utøverne. Oslo har også avtaler med utøverne – altså forefinnes det 3 avtaler. 

De ansatte i klubben antyder at informasjonen kunne vært bedre. 

 

I forbundets begrunnelse sier de selv at de har evaluert både ressursinnsats, resultater 

og mulige forbedringsområder og at de har kommunisert dette arbeidet med aktuelle lag 

i hele prosessen. Ingen representanter fra de lag som har utøvere i toppidrettssatsningen 

er inkludert i evalueringsgruppen. Det er lagene som er økonomisk ansvarlig. Det står 

ingen beløp i avtalene. Det er ikke forutsigbart. Det står ikke klart nok at Olympiatoppen 

er inne i evalueringen. Vi håper at det blir representanter fra lagene og fra utøverne i 

denne evalueringen. 

 

# 89 Daniel Larsen, Stavanger Turnforening: 

Blir litt nervøs når jeg hører tingene som blir sagt nå. Det er et veldig nært tema – det er 

ingen hemmelighet. Det har blitt vedtatt på tinget at det skal satses på turn menn med 

hovedmål i 2016. Vi må la denne gruppen jobbe i fred med de målene de har satt seg. 

Det evalueres kontinuerlig. Man trenger tid og fokus. Hvis man skal gi like mye støtte til 

alle sammen vil det medføre mer ressurser og en større administrasjon osv. Akkurat nå 

skal vi satse på turn menn. La oss fullføre satsningsgruppen nå – så kan vi evaluere til 

slutt med en ekstern gruppe. 

 

# 75 Sverre Planke, Njård: 

Må bare understreke at dette er et positivt forslag for å gjøre oss bedre. Det er viktig for 

enhver organisasjon å ha en jevn evaluering. Man må si åpent hva man mener og stå for 

det, så man ikke har konflikter som ligger i årevis som er destruktiv for en satsning. 

 

# 80 Trine Groven, Stabekk Turnforening: 

Må korrigere det som kanskje var en misforståelse. Vi ønsker ikke at vi skal ta en 

omkamp om hvem som skal være satsningsgren. Men vi ønsker mer åpenhet, slik at vi 

får mer effekt ut av satsningen. Åpenhet og innsyn har med demokrati å gjøre – noe som 

skal prege forbundet. Derfor støtter vi forslaget om en ekstern evaluering – for at den 

skal bli bedre også for at andre skal få nytte av det. 

 

# 73 Siw Irene Nyhus, Kolbotn IL: 

Jeg tror at representanten fra Stavanger har misforstått. Vi ønsker kun at det skal være 

en ekstern evaluering. 

 

# 22 Rune Reinertsen, Vest-Agder Gymnastikk- og Turnkrets: 
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Jeg er medlem av Kontrollkomiteen. Teknisk komité turn menn har meget god kontroll på 

økonomien. Forbundsstyret kan ta til etterretning at det er en misnøye og ta inn en 

ekstern representant, men ikke en helt ny ekstern evalueringskomité. En egen 

evalueringsgruppe gir ikke flere svar. 

 

# 107 Børge Johansen, Tromsø Turnforening: 

Vi er så heldig i Tromsø at vi de siste 2 årene har hatt landslagskapteinen: Runar Dahl-

Hansen. Vi vet at han har evaluering med landslagstreneren. Han har også videre 

evalueringsmøter med de andre utøverne. Når dette ble satt i gang begynte vi å dele hall 

med turn kvinner og de er også med på noen samlinger. Jeg synes også at Njård skal 

støtte opp om prosjektet. 

 

# 89 Daniel Larsen, Stavanger Turnforening: 

Jeg misforstod ikke. Jeg presiserer bare at den satsningen vi har nå må få ro nå fram til 

2016. Vi trenger ikke en ekstern gruppe til dette. Støtter forslaget fra Rune Reinertsen. 

 

# 66 Tor Eivind Halvorsen, Asker Turnforening: 

Dette dreier seg om synliggjøring. Skal man ha en ekstern gruppe? Skal gruppen som er 

oppnevnt ta innover seg meningene i salen? Ekstern vurdering bør vurderes. Et annet 

alternativ er å trekke inn andre klubber og faktisk synliggjøre hva denne evalueringen gir 

av resultater. 

 

# 71 Espen Jansen, Hoppensprett turn: 

Er litt usikker på hele forslaget. Begrunnelsen i forslaget fra Njård er det en del punkter 

som er satt opp som forbedringspotensialer. Jeg synes at de som jobber med dette er 

kompetente, men det er litt rart om de ikke ønsker å bli bedre. 

 

# 32 Marius Bergan, Elverum Turn: 

Vi er en av klubbene som har utøvere på landslaget. Vi synes det er et greit forslag, men 

vi mener at den gruppen som allerede er oppnevnt kan gjøre denne jobben. Vi er fornøyd 

med den informasjonen vi får. Vi sier ifra om vi ikke er fornøyd. Vi som er med føler at vi 

får den informasjonen vi trenger. Satsningen kan sende ut en halvårsrapport/årsrapport. 

Forslaget bunner i kommunikasjonssvikt. 

 

# 1 Stig Nilssen, forbundsstyret: 

Henviser til styrets beretning punkt 2C: Toppidrett og effekt for hele NGTF. Denne jobben 

har vi for så vidt begynt. Vi kunne sikkert vært flinkere. 

* Åpenhet: Vi har hatt møter med hver klubb i satsningen. Vi følte at vi fikk ut mye 

informasjon på de møtene. Informasjonen er også lagt fram på et fellesmøte med alle de 

involverte klubbene. Vi har planlagt nye runder. Viktig at dette skjer regelmessig 

framover og det er også vår plan at det skal skje. 

* Eksterne bidrag: Vi er heldige som har linken til Olympiatoppen. Vi vil ha den linken 

fremdeles selv om Morten Bråten går ut av styret nå. Olympiatoppen er dyktig på å 

evaluere. De er også tøffe, stiller store krav og stiller de ubehagelige spørsmålene. 

* Overføringsverdi: Teknisk komité turn menn arrangerte et toppidrettseminar som ga et 

godt innblikk. Vi må gjøre mer av det. Må også se på andre områder hvor vi kan ha mer 

overføringsverdi. Håper denne gruppen kan ha tillit. 

Fått mange gode innspill og de skal vi ta med oss videre. 

 

 

# 66 Tor Eivind Halvorsen, Asker Turnforening: 

Forslag: ”Dagens evalueringsgruppe vedrørende toppidrettssatsningen Turn menn skal 

synliggjøre sitt arbeid på tvers innenfor NGTF. Gruppen skal ta aktuelle grupper med seg 

inn i evalueringen og her også hensynta andre toppidrettsgrupper i forbundet” 
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Forslaget fra Njård: 

Avstemming: 

Forslaget falt med 20 stemmer. 

 

 

Forslaget fra Asker: 

Avstemming: 

Forslaget vedtatt mot 19 stemmer. 

 

 

 

SAK 6 B 2) Forbundsstyret: Myndighet for endring konkurranseformat 

Forbundsstyret foreslår:  

 

Forbundsstyret foreslår:  

Forbundsstyret er den myndighet som kan vedta endringer i konkurransekonsepter. 

Endringer i konsepter som berører andre organisasjonsledds økonomi i form av økte 

kostnader eller bortfall av inntekter, skal ha vært på høring hos berørte parter før vedtak 

fattes. Denne myndigheten er definert inn i NGTFs lover, § 16, punkt b. 

 

Begrunnelse: 

Forbundstinget i 2008 vedtok endringer i konseptet for Landsfinalen. Både nasjonalt og 

internasjonalt viser det seg vanskelig for alle i en tingforsamling å sette seg inn i alle 

sider av slike saker på en slik måte at det kan fattes så gode vedtak som mulig. Det kan 

også være uheldig at slike vedtak fattes av et så overordnet organ som forbundstinget 

er, da det gjør prosessen ved å korrigere eventuelle svakheter lang og omstendelig. Et 

tingvedtak krever i prinsippet et nytt tingvedtak for å kunne bli endret. 

 

I saker som omhandler andre organisasjonsledds økonomi i form av pålegg av kostnader, 

eller bortfall av inntekter, så må det være et bærende prinsipp at de som berøres også 

skal høres og ha mulighet til å uttale seg i forkant av at det fattes beslutninger.  

Landsfinaler og konkurransekonsepter av denne kategori viser seg ofte å ha økonomiske 

innvirkninger på krets og forbund. Det har også innvirkning på lagenes økonomi, men 

der er det større mulighet til å avstå fra deltagelse dersom man ikke finner å kunne følge 

de økonomiske krav som ligger til grunn. 

 

På denne bakgrunn blir det derfor riktig å bekrefte gjennom tingvedtak at myndigheten 

til å vedta endringer i konkurransekonsepter ligger hos forbundsstyret, men med krav 

om at vedtak skal fattes etter at berørte parter er hørt, og at en innføring av endringer 

vedtas med en virkningsdato som er slik at berørte parter kan rekke å innrette sin 

aktivitet i henhold til eventuelle endringer. Denne myndigheten må sies å allerede inngå i 

NGTFs lover, § 16, punkt b. 

 

 

# 2 Veslemøy Viervoll, forbundsstyret: 

Orienterte om styrets forslag og begrunnelse. 

 

# 29 Lone B. Hansen Hammerfest Turnforening: 

Kan virke som dette er en omstendelig prosess. Hammerfest støtter forbundsstyrets 

forslag. 

 

 

Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 
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SAK 6 B 3) Forbundsstyret: Disponering av konkurranselisensen 

 

Forbundsstyret foreslår:  

Punkt ii i vedtaket fra forbundstinget 2008 endres til: 

ii. 67 % av inntektene disponeres slik i prioritert rekkefølge: 

 1:  Utøver- og trenerfondets kapital fylles opp til kr. 500.000,- pr. 31.12. 

 2: Forbundsstyret fordeler resten som tilskudd til den ordinære aktiviteten  

som er planlagt i konkurransegrenene, og konsepter som omfattes av 

konkurranselisensordningen. 

 

 

# 5 Ragnhild Mauseth, forbundsstyret: 

Orienterte om styrets forslag. 

 

# 128, Anniken Mellegaard, Lovkomiteen: 

Sak 6 B4 bør stemmes over før 6B3 slik at dette blir i riktig rekkefølge. 

 

# 80 Trine Groven, Stabekk Turnforening: 

Til sak 6 B3: foreslår et tillegg til pkt. 2: Hovedsakelig innen andre grener enn turn 

menn. 

 

# 50 Randi Flem Ulvestad, Sykkylven IL: 

Foreslo en mer nøytral ordlyd: ”den gren som til enhver tid er satsning”. 

 

# 80 Trine Groven, Stabekk Turnforening: 

Støttet sistnevnte taler i hennes forslag. 

 

# 1 Stig Nilssen, forbundsstyret: 

Presiserte at turn menn innholder mer enn bare toppidrettssatsning. Det inneholder også 

aktiviteter på lavere nivåer. Styret opprettholder derfor sitt forslag. 

 

 

Avstemming angående forslaget fra # 80 Groven og # 50 Ulvestad: ”Hovedsakelig innen 

andre grener enn satsningsgrenen.” 

 

Vedtak: Forslaget falt mot 12 stemmer. 

 

 

Vedtak: Styrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

SAK 6 B 4) Forbundsstyret: Endring av §6 og §7 i statuttene for NGTFs utøver 

og trenerfond 

Forbundsstyret foreslår:  

§6 og § 7 i statuttene for NGTFs utøver- og trenerfond endres slik: 

 

§ 6  Tilskudd, stipend 

Ved enstemmig vedtak kan Fondsstyret etter innstilling fra Forbundsstyret gi inntil kr. 

150.000,- pr år i tilskudd / stipend til følgende: 

-  gymnaster og trenere innen våre konkurransegrener og oppvisningstropper til dekning 

av utgifter i forbindelse med trening, deltagelser og treningssamlinger nasjonalt og 

internasjonalt. 

Det kan gis tilskudd til samme utøver/gruppe flere ganger. 

§ 7  Fondets størrelse 

Kapitalen skal ikke være under kr. 500.000,- pr. 31.12. hvert år. 
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# 80 Trine Groven, Stabekk Turnforening: 

Støttet forslaget om 150.000,-. 

Vi er enige i styrets forslag om at utøvere innen turn menn må få anledning til å søke. 

 

# 73 Siw Irene Nyhus, Kolbotn IL: 

Støtter Stabekks forslag. 

 

# 103, Hege Leiknes, Finnsnes IL: 

Syntes at bredde forsvinner litt. Kommer Salto-konsptet inn under her? Det er behov for 

en bedre definering omkring dette inn her. 

 

# 5 Ragnhild Mauseth, forbundsstyret: 

Tilføyelse på punkt 2: ”og konkurransekonsepter som omfattes av konkurranselisens- 

ordningen”. 

 

Når det gjelder et eventuelt overskudd som skal fordeles på konkurransegrener, så 

ønsker styret at det ikke skal være noen bindinger. Det kan være greit å kunne prioritere 

en gren ut i fra det som skjer i situasjoner som kommer i framtiden. 

 

Vedtak: Enstemmig vedtatt inkl. tilføyelse ”og konkurransekonsepter som 

omfattes av konkurranselisensordningen” under punkt 2 i vedtaket 

om disponeringen av konkurranselisensen”. 

 

 

 

SAK 6 B 5) Forbundsstyret: Harmonisering av kretstilskudd 

Forbundsstyret foreslår: Harmonisering av kretstilskudd 

 

Forbundsstyret fremmer følgende forslag til vedtak i sak om harmonisering av  

kretstilskudd. 

 

Det skal presenteres forslag til løsning på følgende områder på forbundstinget i 2012,  

med virkning fra 01.01.2013. 

- Organisasjonens samordnede økonomi på krets- og forbundsplan, herunder dagens 

 økonomiflyt i forbundet totalt, og eventuelle tiltak som kan bedre denne. 

- Organisering av aktivitetene i forhold til administrative regioner 

- Samordning av krets- og forbundskontingenter 

- Ny modell for krets / regionstilskudd  

- Samordning av felles arbeidsoppgaver som vil gi gevinst ved økt effektivitet og  

ressursbesparelse. 

En ny organisering av organisasjonens samordnede økonomi på krets- og forbundsplan 

skal være ferdig gjennomarbeidet innen høsten 2011 slik at det er tid til klargjøring av 

nødvendige tiltak i god tid før forbundstinget i 2012. Gjennomføring av den nye 

organiseringen vil iverksettes 01.01.2013 

 

# 4 Ole Ivar Folstad, styremedlem; Innledet saken. Litt historie rundt utsettelse av 

denne saken. Regionalisering. Hva var fokuseringen på forrige ting. NIF har også fulgt 

dette.  

Konklusjon; man kan ha egne inndelinger av krets, region osv trenger ikke følge statlige 

inndelinger. 

 

# 22 Rune Reinertsen, Vest-Agder; Enig, men har en noe endret ordlyd på forslaget. 

Forslag: 

Det skal presenteres en oversikt og eventuelle anbefalinger på følgende områder på  

forbundstinget i 2012. 

- Organisasjonens samordnede økonomi på krets- og forbundsplan, herunder 

dagens økonomiflyt i forbundet totalt. 
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-  Organisering av aktivitetene i forhold til administrative regioner 

-  Samordning av krets- og forbundskontingenter 

-  Ny modell for krets / regionstilskudd  

- Samordning av felles arbeidsoppgaver som vil gi gevinst ved økt effektivitet og 

ressursbesparelse. 

Eventuell anbefaling til ny organisering av organisasjonens samordnede økonomi på 

krets- og forbundsplan skal være ferdig innen høsten 2011 slik at det er tid til klargjøring 

av nødvendige tiltak i god tid før forbundstinget i 2012. Eventuelle 

endringer kan da, etter vedtak på forbundstinget i 2012, tidligst bli 

gjeldende fra 01.01.2013 

 

# 4 Ole Ivar Folstad, styremedlem; ingen motforestillinger til forslaget. 

 

Vedtak: Enstemmig vedtatt med endringer i ordlyden  

 

 

SAK 6 B 6) Forbundsstyret: NM under Landsturnstevner 

Forbundsstyret foreslår: NM under Landsturnstevner 

 

Punkt b) endres slik: Arrangør av landsturnstevnet og NGTF’s tekniske komiteer 

utarbeider 2 år i forveien av kommende stevne forslag om hvilke NM som skal 

arrangeres. Denne innstillingen oversendes forbundsstyret som fatter endelig vedtak. 

 

Begrunnelse: 

I forbundets evalueringsrapport etter LT 2009 ble det tatt opp ulike sider ved å ha 

nedenstående tingvedtak som gjeldende vedtak. Vedtaket ble fattet på forbundstinget i 

2004, men hadde ikke gyldighet før under landsturnstevnet i 2009. Vedtaket fra 2004 

var slik: 

 

a) Arrangør av Landsturnstevne skal i utgangspunktet arrangere NM senior i alle 

grener. 

b) Hvis arrangøren av praktiske årsaker ikke ser seg i stand til å gjennomføre alle 

NM-grenene, skal det søkes dispensasjon fra en eller flere grener. Disse NM må 

utlyses på vanlig måte. 

 

I 2009 opplevde vi at to av grenene, Sportsdrill og Gymnastikkhjul, av forskjellige 

grunner ikke ønsket å avholde NM under landsturnstevnet. Arrangøren reagerte på dette, 

og forbundsstyret vedtok at forbundstingets vedtak skulle gjennomføres. 

Det skulle vise seg at Gimlehallen ikke hadde plass/timer nok til at disse konkurransene 

kunne gjennomføres der. De ble plassert i Badmintonhallen, noe som ikke var optimalt, 

og de fikk ikke den gode opplevelsen av ”å være sammen” med de andre.  
 

Utgangspunktet vil fortsatt være at det skal arrangeres NM senior i alle grener, men den 

nye ordlyden i punkt B åpner for å ta hensyn til ønsker og behov fra både arrangør og 

representanter fra konkurransegrenene i forbindelse med forberedelsene til stevnet. 

 

 

# 2 Veslemøy Viervoll, forbundsstyret: 

Orienterte om styrets forslag og begrunnelse. 

 

# 22 Rune Reinertsen, Vest-Agder Gymnastikk- og Turnkrets: 

Det ble sagt av hovedkomiteen under Landsturnstevnet 2009 at de også ønsket NM i 

gymnastikkhjul og NM i sportsdrill. Det var ikke utfordringer bare angående tid og plass. 

Men også på grunn av gulvet i Gimlehallen. Dette kun som en presisering. 

 

# 136 Elisabeth S. Kleive, Teknisk komité sportsdrill: 
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Det hadde ikke noe med at vi ikke ønsket å ha NM under LT. Vi er en liten gren fortsatt. 

Vi hadde et ønske om å kjøre junior og senior sammen. Det er et viktig moment for å få 

med oss flere. NM så seint som under landsturnstevne vil bety at de som reiser ut og 

representerer NGTF ikke er Norgesmestere. Vi ønsker å bli integrert slik at vi kan se på 

de andre og de andre kan se på oss. 

 

# 144 Tom Thingvold, TC-MAG UEG: 

Vi har gjennom mange år hatt mange diskusjoner omkring dette temaet. Sist 

forbundsting ble det stadfestet at vi skal ha alle NM under Landsturnstevne. Slik forslaget 

ligger nå kan arrangøren søke om ikke å ha diverse NM. Kan styret vurdere at det bør 

være styret og komiteene som bestemmer hvilke NM som skal være under LT? 

 

# 2 Veslemøy Viervoll, forbundsstyret: 

Som det står i styrets forslag punkt a: 

a) Arrangør av Landsturnstevne skal i utgangspunktet arrangere NM senior i alle 

grener. 

Det er punkt B styret ønsker en endring på: 

b) Hvis arrangøren av praktiske årsaker ikke ser seg i stand til å gjennomføre alle 

NM-grenene, skal det søkes dispensasjon fra en eller flere grener. Disse NM må 

utlyses på vanlig måte. 

 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

 

SAK 6 B 7) Forbundsstyret: World Gymnaestrada 2015 

Under forutsetning av at Norge tildeles World Gymnaestrada i 2015 (WG 2015), gis 

forbundsstyret fullmakt til å opprette en organisasjon for planlegging og gjennomføring 

av WG 2015. 

 

Begrunnelse: 

NGTF har søkt arrangementsansvar for WG-2015. Det er tre andre søkere. Avgjørelsen 

på hvem som blir tildelt arrangementet faller etter forbundstinget 2010. Det er derfor 

behov for at forbundsstyret har nødvendige fullmakter fra Forbundstinget til å opprette 

en organisasjon for planlegging og gjennomføring av WG-2015 i Norge. I utgangspunktet 

mener forbundsstyret at følgende prinsipper bør følges som utgangspunkt for 

organiseringen. 

- NGTFs ordinære drift og økonomi må sikres. 

- Overskudd fra arrangementet skal tilbakeføres organisasjonen i størst mulig grad. 

- Organisasjonens tilknytning til NGTF må være klar og ryddig, men den må samtidig ha 

tilstrekkelig handlefrihet, både økonomisk og formelt. 

 

Når det gjelder avgjørelsen vedrørende valg av organisasjonsform så krever dette en 

grundig vurdering. En slik vurdering vil også medføre kostnader i form av 

advokatbistand. Dette arbeidet vil derfor bli igangsatt straks det er avgjort om Norge får 

tildelt arrangementet. 

 

# 4 Ole Ivar Folstad, forbundsstyret: 

Orienterte om styrets forslag og begrunnelse: 

 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

 

 

SAK 7  Fastsette kontingenter, avgifter og lisenser 

Forbundsstyret foreslår ingen endringer 

 

Vedtak: Enstemmig vedtatt ved akklamasjon. 
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SAK 8 a) Behandle Langtidsplanen 2009-2012 

Stig Nilssen, president, innledet med en oversikt over langtidsplanen frem til 2012. Dette 

er en revidering av langtidsplanen. Det er i tillegg lagt inn status i tillegg til mål. 

 

# 76 Anne Mari Steinsland, Oslo Turn; I langtidsplanen under virksomhetsidé ’som 

bevegelighet, styrke, koordinasjon og spenst’, bør det ikke stå ’samt bevegelighet, 

styrke, koordinasjon og spenst’? 

 

#138 Terje Heen, Utstyr & anleggskomiteen; Rettelse på 3. kulepunkt under tilrettelagte 

anlegget. Har flere typer anlegg. Det heter ikke kirke og kulturdepartementet. 

 

# 7 Leif Smaaland, kretsleder Buskerud; under punkt 5 Idrettslig innhold – 

aktivitetspolitikk der det står ”NGTF ønsker å ivareta…” ”For å ivareta den demokratiske 

organisasjonsmodellen skal det opprettes en ”breddekomité” ”. Skriftlig forslag. 

 

# 76 Anne Mari Steinsland, Oslo Turn; Under pkt 5 står det ’våre sju konkurransegrener’, 

det skal vel være 6? Få med alle forkortelser, RUT, LUM ++ under ’forkortelser og 

begrep’. Idrettens grunnstige 2 bør også refereres mer. 

 

# 141 Kjell Lars Andreassen, NTV; Støtter Leif Smaaland. 

 

# 3 Morten Bråten, forbundsstyret; Ref første innlegg til #76: bør skrives om, ja. 

 

# 1 Stig Nilssen, president; Forbundsstyret mener den organiseringen vi har nå med 

faggrupper der det er behov fungerer på en god måte. Vi mener oppgavene blir ivaretatt 

gjennom fagkonsulenter og arbeidsgrupper. Vi mener heller ikke at det er nødvendig å 

skrive det i langtidsplanen, men det kan gis som oppgave fra tinget hvis de ønsker det. 

Slik det står i dag kan det opprettes arbeidsgrupper der det er behov.  

 

# 7 Leif Smaaland, kretsleder Buskerud; 90-95 % av medlemsmassen er bredde. 

Fondsstyret deler ut midler etter innstilling fra fagkomiteene. Det må være en styrke for 

bredden at de også har en komité til å anbefale noen. Og hvordan skal vi få gitt 

oppdraget til styret hvis det ikke skal stå i langtidsplanen.  

 

#142 Øistein Leren, generalsekretær; flere elementer i dette. Fondet er ganske trangt å 

komme inn i, her er det i utgangspunktet konkurranseutøvere som får. Ønsker å stå 

friere til å opprette arbeidsgrupper. Breddekonseptet er stort, mange interesser å ivareta 

og vanskelig å samordne. Vil tinget at dette skal stå, skal det likevel løses på best mulig 

måte. 

 

Innkommet forslag fra Buskerud: For å ivareta den demokratiske 

organisasjonsmodellen, skal det opprettes en ’breddekomite’ 

 

Vedtak: Forslaget vedtatt med 58 stemmer mot 57. 

 

 

#75 Sverre Planke, Njård Turn og RG; savner fokus på HMS, og savner litt mer fokus på 

skadeforebyggende trening i risikosporter som turn og RG 

 

# 70 Kristin Gilbert, Hammer Turn; Generelt på inndelingen av planen, det skal være et 

levende dokument. Inndelingen for mål er inndelt i underpunkter, strategiene burde vært 

delt inn på samme måte. 

 

# 76 Ann-Mari Steinsland, Oslo Turnforening; Savner et punkt ifht utviklingen av ny 

trenerstige, den bør bygges rundt konseptene. Kjempeutfordring ifht å få folk til å ta de 

teoretiske emnene. Kommentar til pkt 6. tredje pkt under Strategier, få oversikt over 
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hvem som skal arrangere hva, bedre oversikt over hvor og når. Ønsker å kunne forenkle 

utdanningsmodellen. Mener grunnmuren mangler i utdanningen. 

 

# 142 Øistein Leren, generalsekretær; Vi har forsøkt å sortere slik at strategiene følger 

målene, men noen strategier peker mot flere mål, og det blir derfor ikke noe ryddigere 

slik vi forsøkte. Men vi tar med oss innspillet og skal forsøke å gjøre det enda bedre 

neste gang. 

 

# 149 Torkell Seppola, administrasjonen; Planen er et levende dokument, og vi følger 

hverandre opp i forhold til planen på kretsenes seminar hver høst, det er med andre ord 

ikke meningen at forbundet skal jobbe rett ned i lagene. 

 

# 76 Ann-Mari Steinsland, Oslo Turnforening; Til gymnastikk barn nederst på side 11, 

trenerne bør også ha gjennomført hjelpetrenerkurs før de begynner i lagene. 

 

# 90 Tone Røksund, Tasta Turn; sak 121 om landsturnstevnets fremtid. Det er kommet 

frem til en del punkter, alder, innhold, når osv. Forbundsstyret har vedtatt at på neste 

stevne på Hamar vil aldersgrensen være 13 år. Ikke komfortabel med å reise på stevnet 

med å ha ansvar for 13 åringer. Vil heller ha en sosial arena for likesinnede. Synes heller 

de troppene som har yngre utøvere bør søke om dispensasjon slik at det ikke er 

Landsturnstevnet som har ansvaret for 13-åringene men lagene som har dem med.  

 

# 100 Anne Kjerstin Jacobsen, Pors Turngruppe; Under gymnastikk ungdom og voksne 

(16-25 år) står det et mål om 10 % økning i antall deltakere under 40 år på stevner. Vi 

har 14 som er mellom 18 og 21, deretter mangler vi medlemmer under 40. Derfor 

fokuserer vi på ungdom. Det er ikke laget noe program som man kan være med på 

under landsturnstevne og gymnaestrada, og det må gjøres hvis vi skal få dem med. 

 

# 95 Harald Bjerkan, Trondhjems Turnforening; Under kompetanse, TURBO trening, vil 

gjerne at det lages program for senior menn, slik at disse har mulighet til å delta. 

 

# 151 Karen Tronstad, NGTFs administrasjon; det er utarbeidet ungdoms – og 

dameprogram til gymnaestradaen, så de har et tilbud. Programmet er også tilpasset 

gutter. 

 

Forbundsstyret foreslår:  

Vedlagte langtidsplan for perioden 2009-2012 vedtas.  

 

Vedtak: Langtidsplanen er enstemmig vedtatt med de innspill som kom under 

veis.  

 

 

SAK 8 b) Behandle budsjett 2010 og 2011 

Øistein Leren, generalsekretær, presenterte budsjettet. Idretten er avhengig av hvordan 

det går med Norsk Tipping. Budsjetterer nøkternt. Jobber med sponsorer. 

 

#107 Børge Johansen, Tromsø Turnforening; Vi jobber alle sammen mot ”vi-følelsen”, i 

Tromsø har vi jobbet mye med dette i forhold til fordelingen mellom konkurranse og 

bredde. Lagsandelen i toppidrettssatsningen er med på å skape det motsatte. Er det 

mulig å se på å få bort denne avgiften som kommer på toppen av egenandelen. Håper 

det er mulig å se på andre løsninger.  

 

# 73 Siw Irene Nyhus, Kolbotn IL; Kommunene bygger skoler hvert år, men de er små. 

Hva med å rette seg mer inn mot kommunene for å få bygget flere basishaller/større 

haller slik at det er mer hallkapasitet tilgjengelig. 
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# 142 Øistein Leren, generalsekretær; vi er gjerne med på å påvirke i kommunene. Husk 

på å gi oss en melding når det er noe på gang, så forsøker vi så langt vi kan og følge det 

opp. Tinget må avgjøre lagsandelen på toppidrettssatsningen. Vi forholder oss til 

vedtaket fra 2004 inntil noe annet er vedtatt. 

 

# 84 Margrete Ræge, Sandnes Turnforeninger; Kommentar i forhold til kommuner og 

haller. Sandes holder på å bygge ny hall og har tett samarbeid med kommunen, så dette 

er fullt mulig. 

 

Vedtak: Det fremlagte budsjettet ble enstemmig vedtatt 

 

 

SAK 9  Tilsette statsautorisert revisor 

 

Forbundsstyret foreslo: 

 

Firmaet BDO AS engasjeres som revisor for Norges Gymnastikk- og Turnforbund i 

tingperioden 2010-2011. 

Forbundsstyret får fullmakt til å fastsette honorar. 

 

Vedtak: Forbundsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

SAK 10 Valg ifølge lovene § 13, punkt 10. 

# 128, Britt Mellegaard, leder av valgkomiteen, redegjorde for valgkomiteens innstilling. 

Utdrag av innledningen: 

 

Valgkomiteens vurderinger: 

Valgkomiteens oppgave er å vurdere alle kandidater som foreslås på fritt grunnlag – 

enten dette er kandidater som ønsker gjenvalg eller nye kandidater – både til 

forbundsstyret og de tingvalgte komiteene.  

 

I forbundsstyret bør det være bred erfaring og kompetanse fra arbeid innenfor NGTFs 

organisasjonsledd og fra annet arbeid (andre organisasjonsledd innenfor norsk idrett, 

utdanning/yrke). Dette vil være nødvendig for å ivareta og løse de oppgaver og 

utfordringer som NGTFs organisasjon som helhet står overfor – både på kort og lang sikt. 

Styrets arbeid omfatter bl.a. møtevirksomhet, representasjon og engasjement i ulike 

utviklings- og utredningsoppgaver. Dette setter store krav til styrets medlemmer, både 

hva angår arbeidsinnsats og tidsbruk.   

 

I de tingvalgte komiteene bør det være organisasjonskompetanse og –erfaring samt 

relevant faglig kompetanse. Mellegaard ønsket Tinget et godt og saklig valg. 

 

# 128 Anniken Mellegaard, lovkomiteen - redegjorde for hvordan valget skal foregå. 

 

 

FORBUNDSSTYRET 

President  Stig Nilssen, Arendals Turnforening   Gj.v 

Visepresident  Veslemøy Viervoll, Klemetsrud I.L. Turn   Gj.v 

Styremedlem  Ole Ivar Folstad, Trondhjems Turnforening  Gj.v 

Styremedlem  Kristin Gilbert, Hammer Turn    Ny 

Styremedlem  Dag Grindal, Elverum Turn     Ny 

Varamedlem  Reidun Skretting, Klepp IL     Ny 

Varamedlem  Lone Bruvold Hansen, Hammerfest Turnforening  Ny 

 

Vedtak: President og visepresident, og de tre styremedlemmene ble valgt ved 

akklamasjon. 
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# 65 Kristine Schilling, Asker: 

Forslo nr. 66 – Tor Eivind Halvorsen som varamedlem. 

Hun orienterte om hans kvaliteter og personlige egenskaper. 

 

Det ble foretatt skriftlig valg – som ga dette resultatet: 

 Lone Bruvold Hansen, 115 stemmer 

 Reidun Skretting, 68 stemmer 

 Tor Eivind Halvorsen, 53 stemmer 

 

Vedtak: 

Varamedlem Lone Bruvold Hansen, Hammerfest Turnforening Ny 

Varamedlem Reidun Skretting, Klepp IL    Ny 

 

 

KONTROLLKOMITE 

Leder  Ingunn Thorsen, Moss Turnforening    Gj.v. 

Medlem Rune Reinertsen, Kristiansand Turnforening   Gj.v. 

Medlem Åge Madsen, Lillehammer Turnforening    Ny 

Varamedlem Jørn Nordeng, Bardufoss Gymnastikk- og Turnforening  Gj.v. 

Varamedlem Siv Langerød-Erichsen, Tvedestrand Turn og I.F.   Ny 

Vedtak: Valgt ved akklamasjon. 

 

LOVKOMITE 

Leder  Anniken Mellegaard, Trondhjems Turnforening   Gj.v. 

Medlem John E. Sørby, Borge Turnforening     Gj.v.. 

Medlem Svein Hagberg, Hammer Turn (fra 01.06.10)   Gj.v. 

Varamedlem Torstein Bjørkgård, Kongsberg I.F.     Ny 

Varamedlem Britt Mellegaard, Trondhjems Turnforening   Ny 

Vedtak: Valgt ved akklamasjon 

 

DOMSUTVALG 

Leder  Torgeir Røinås Pedersen, Nedre Glomma Turnforening  Gj.v. 

Medlem Magne Hodne, Klepp I.L.      Gj.v. 

Medlem Marie Hole, Gran I.L.       Gj.v. 

Varamedlem Leidulf Eide, Måløy I.L.      Gj.v. 

Varamedlem Berit Myhren Kristiansen, Lillehammer Turnforening  Gj.v. 

Vedtak: Valgt ved akklamasjon 

 

APPELLUTVALG 

Leder  John Skarpeid, Fredrikstad Turnforening    Ny 

Medlem Trond Andersen, Fredrikshalds Turnforening   Gj.v. 

Medlem Ragnar Wivestad, Kristansands Turnforening   Gj.v. 

Medlem Johan H. Mohr, Fana I.L.      Gj.v. 

Medlem Trude Riple, Laksevåg T.I.L.      Gj.v. 

Varamedlem Jorunn Johanson, Voll IL Turngruppe    Gj.v. 

Varamedlem Terje Heen, Fredrikstad Turnforening    Ny 

Vedtak: Valgt ved akklamasjon 

 

FONDSSTYRE 

Leder  Brit Øiesvold, Bodø & Omegn Idrettsforening   Gj.v. 

Medlem Ingunn Thorsen, Moss Turnforening    Ny 

   (rep. Kontrollkomiteen)      Ny 

Medlem Leif Smaaland, Solberg Sportsklubb    Gj.v. 

Varamedlem Ann-Mari Steinsland, Oslo Turnforening    Ny 

Varamedlem Per Østreng, Trøgstad Turnforening    Gj.v. 

Varamedlem Stig Rønne, Trondhjems Turnforening    Gj.v 
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ÅPENT FORUM fredag 30.juni 
 

President Stig Nilssen ønsket velkommen til årets Åpent forum, og han la vekt på ønsket 

om at dette skulle være et diskusjonsforum, samtidig som han håpet at temaene ville 

bidra til inspirasjon og innsats. 

 

Årets åpent forum ble overført direkte på WEB-TV og var slik sett et virkelig åpent forum 

da hele verden kunne følge med på det som skjedde. Åpent forum besto av tre ulike 

temaer;  
- Gymnastikk- og turn som basisidrett. Hvilke utfordringer står vi overfor i 

lagene, og hvordan kan vi løse dem? Paneldebatt og debatt med salen. 

- Engasjement og innsatsvilje. 

- Motivasjon 

 

 

Gymnastikk- og turn som basisidrett. Hvilke utfordringer står vi overfor i 

lagene, og hvordan kan vi løse dem? Paneldebatt og debatt med salen. 

Ragnhild Mauseth og Torkell Seppola innledet til en time med paneldebatt omkring disse 

temaene. Det var en innledning til debatten fra tre lag omkring spørsmålene  

1. Hva er målene for aktivitetstilbudet i laget? 

2. Hvordan oppfattes lagene i lokalmiljøet 

3. Hvilken kompetanse var det i lagene i forhold til breddekonseptene.  

 

Elverum Turnforening og Voll IL turngruppe presenterte sine tanker omkring disse 

spørsmålene, før det ble åpnet for paneldebatt omkring det samme. I panelet satt Marius 

Bergan (Elverum Turnforening), Anne Lise Tjelta (Voll IL turngruppe), Morten Bråten 

(Olypiatoppen), Marianne Noreng Eikeland (ansvarlig for barn- og ungdomsaktiviteten i 

forbundsadministrasjonen), Birgit Johannesen (Nedre Glomma Turnforening) og Espen 

Jansen (Hoppensprett turnforening). 

 

Konklusjonene er at gymnastikk og turn er en svært etterspurt idrett som basisidrett 

både for barn, ungdom og toppidrettsutøvere. Mange idretter ser opp til det systematiske 

arbeidet som turn står som eksponent for, kanskje mer enn vi selv klarer å ta inn over 

oss mange ganger. Det er også mye etterspørsel etter våre konsepter fra miljøer utenom 

turn, blant annet fra skole og SFO og mange andre idretter. 

 

Der hvor det har blitt bygget nye turnhaller har det også vist seg en veldig stor 

tilstrømning av nye gymnaster, både som barn og ungdom. Det er et stort behov for mer 

aktivitet rundt omkring, men det krever også at man klarer å framskaffe gode trenere. I 

forhold til om vi klarer å markedsføre idrettene våre godt nok, så var panelet samstemte 

på at her er det store forbedringspotensialer.  

 

Vi har en god aktivitet, men vi har et langt stykke igjen før vi har befestet vår posisjon 

som fremste premissleverandør innen barne- og ungdomsdretten i Norge. Vi har en sterk 

posisjon i lokalmiljøene, men vi har langt igjen når det gjelder det ønskede nivået for 

halldekning og dermed muligheten til å tilby aktiviteten overalt, og i tillegg har vi en stor 

utfordring på kompetansesiden. 

 

 

Toppidrettsutøveren, engasjement og innsatsvilje. 

Morten Bråten, medlem i forbundsstyret og en av hovedpersonene bak veldig mange av 

våre toppidrettsutøvere innen mange idretter forteller om trening på et parti for 

gymnaster i alderen 50-80år. De holder ikke på med turn, men de var turnere, og de 

trekkes til det sosiale miljøet som er skapt, og det kjennetegnes ved slagordet;  En gang 

turner, alltid turner. 
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Utvikling av en toppidrettsutøver, og tilrettelegging for barn følger mange av de samme 

prinsippene. Det handler mye om å legge til rette for utvikling, trinn for trinn, og da blir 

det slik at det som kan brukes for barn, kan med tilpasning brukes på de store. 

Tilpasningene er helt spesifikke til den enkelte idrett, og basistrening er i mange tilfeller 

spesifikk trening for å oppnå et formål som for eksempel å holde seg skadefri til tross for 

ekstreme belastninger.  Turn er også en krevende idrett teknisk, slik at i mange tilfeller 

blir det også et element av mestringsglede som inntrer gjennom at utøverne fra andre 

idretter lærer å mestre turntekniske ferdigheter, men da med bakgrunn i at den 

ferdigheten også bidrar til utvikling innen egen idrett.  

 

En toppidrettsutøver har en visjon om å være i kontinuerlig utvikling mot 

prestasjonstilstanden den handler om å tenke at det som er det beste i dag kan bli bedre 

i fremtiden. Å være toppidrettsutøver i dag betyr å kunne sette av tid til det, det er å ha 

idrett som jobb. Trening på basisferdigheter kan også være for å utvikle motoriske 

ferdigheter, kombinert med mestringsgleden når det lykkes. 

 

Like viktig som fysiske egenskaper er også den enkeltes psykiske kapasitet, vilje til å 

lære å trene, lære å ta ansvar, evne til å holde fokus på det som er viktig. I 

treningsarbeidet blir det derfor viktig å utvikle både kunnskap og kompetanse, sørge for 

medbestemmelse og en sosial tilhørighet, siden alt dette også bidrar til økt motivasjon. 

Dette fokuset må også være der overfor trenerne våre, siden de også må føle at det er 

utvikling og læring, føle at de lykkes for at det skal være givende å bruke så mye tid som 

nødvendig for å bidra til at utøverne når sine mål. 

 

Motivasjon, kreativ optimisme og ”gledelse”. 

Haldor Skard holdt et glødende foredrag om hvor viktig det er å fokusere på det positive, 

de positive sidene ved et menneske. Han ga klart uttrykk for at det ikke er mulig å 

planlegge alt og sammenlignet det med å male akvareller, hvor det heller ikke er mulig å 

planlegge resultatet på forhånd, man må se etter mulighetene som åpner seg.  

 

”Gledelse” er å bevege og lede andre mennesker med glede, og han var tydelig i sin 

tilbakemelding til turnfamilien og foredragsholderne om at de var alt for beskjedne. 

Gymnastikk og turn og dans er grunnleggende og svært viktig for at mennesket skal 

utvikle sine ferdigheter.   

 

Rett fram er kjedelig, ingenting er helt rett! Viktige ord å fokusere aktivitet omrking er 

optimisme, kreativitet, selvrespekt, fremtidsorientert, positive følelser, selvstendighet, 

tilstrekkelighet, begeistring, oppladning. Av disse representerer selvrespekten en persons  

høyeste potensial, og det viktig å streve for å løfte den! Den følelsen av at du har noe å 

gi til andre er sentral, og det er viktig å se andre og bidra til å styrke deres selvrespekt.  

Det beste er treneren er den som er rolig og kan delegere, og som bruker en positiv 

psykologi som retter fokus mot det som gjør mennesker sunne, optimistiske og 

produktive. Positive emosjoner har vist seg veldig viktige for å kunne oppnå gode 

prestasjoner.  

 

Et mestringsklima preget av samarbeid, utveksling av ideer og tanker, læring og 

utvikling, ønsker om å nå et mål, finne nye løsninger og opplevelsen av mestring ved 

hvert delmål er det som viser seg å gi best resultater.  
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